
Dagsorden, Skolebestyrelsesmøde, Ravnshøj Skole 
 

Dato/sted: Onsdag d. 18. september 2024 kl. 18.30-21.00 på Ravnshøj Skole 

Afbud: Kasper, Maika, Bjørk, Lars-Christian 

 
 

1. 18.30 – 18.35: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

Michael: Dialogmøde med BUU og skolebestyrelserne flyttet fra 23. oktober til 26. 

november 2024 kl. 19-21. 

 

2. 18.35 – 19.05: Nyt fra skolen v. Troels 

 

• Fratrædelser og ny ansættelser. TH stoppede d. 11. august, stillingen er sparet væk. 

VE stoppede d. 30. august. Der er ansat en ny sekretær Kirstine Jensen d. 15. august. 

VE overleverede til KJ. Hun sparer med os andre og vores økonomisekretær.  

• Lejrskole 5/6 kl. er afholdt med succes.  

• Foreningsmøde – landsbyløbet mm. Vi er en del af foreningsmøderne. Vi er glade 

for samarbejdet. Arrangørerne var ikke klar til det første landsbyløb, derfor blev det 

aflyst. Kalender over, hvad der sker i området – analog/digital. Ting til sandkassen 

bliver i kassen, den skal ikke låses. Dette er muligt fra i dag. Vi har ikke verdens 

mest indbydende skolegård. Vi talte om at søge nogle fonde - hvis vi laver noget i 

fællesskab, er muligheden for at få et bidrag størst. Vi skal lave en skitse til 

indholdet i vores fondsansøgninger. Der kan evt. hentes inspiration hos Bangsminde. 

Der bliver givet penge til landsbysamfund, måske bliver det muligt at få noget lokalt. 

Rockwoolfonden arbejder med mistrivsel. 

• FN’s Verdensmålsuge – alle klasser har arbejdet med et eller flere mål. 8. klasse 

vandt en 3. plads i ”Danmarks vildeste skole”.  

• Fremskudt skolepsykolog – ordning starter i næste uge. Med den nye procedure 

bliver det lettere at komme til at tale med en skolepsykolog. Det er en åben snak 

uden referater. Medarbejdere skal indhente et samtykke fra forældrene, hvis der 

ønskes sparring/samtale omkring et barn med navns nævnelse, men man kan drøfte 

børn uden navngivning – Vibeke Bruun Hansen.  

• March mod ensomheden – Skolen deltager i marchen d. 24/9. Andre lokale 

foreninger vil forsøge deltage.  

• Tur til Cloostårnet 0-1 klasse – søgt transportpuljen, fantastisk dag på legepladsen. 

Produktionsskolen kom og skulle reparere musikinstrumenterne. 

• Skolefodbold – pigerne er gået videre og skal spille i Hjørring på fredag. 

• Musik/kor – musikskolen vil gerne promovere sig og byder sig til frem mod jul. De 

vil gerne være gæstelærere i musik. Ideen er, at de kommer med i en time i hver 

klasse i indskolingen og i SFO. Ulrik kommer her om onsdagen, og synger med de 

frivillige i SFO’en.  

• Naturfagsfestival – i næste uge. Der er bevilliget 15000 kr. til ugen. Åben hus fredag. 

• Motionsdag 

• Renovering/opgradering af SFO-lokaler  

• 60-års jubilæum – 17 ud af 20 + 3 lærere tilmeldt 



• Udstilling af glemt tøj.  Forældre har ordnet tøjet, så det er overskueligt og kan 

komme tilbage til rette ejer 

 

3. 19.05 - 19.15: Nyt fra elevrådet v. Mejse/Bjørk 

Vi har talt om noget udenfor, som kan anvendes af mellemtrinet og udskolingen. Evt. 

Fitness, minigolf, disc golf, hyggekroge mm. Vi har været samlet til en fælles dag for alle 

elevråd på Nordstjerneskolen. 

 

4. 19.15 – 19.45: Orientering om skolens økonomi v. Troels 

Forbrugsprocenten pr. 31/8 en smule for høj, men reduktionen med en lærerstilling pr. 11. 

august får gennemslagskraft resten af året, så økonomien er i balance ift. ressourcetildeling. 

Kantinen står pr. 31/8 mod forventning med et overskud på knap 4.000 kr. mod et 

budgetteret underskud på 40.000 kr. for hele kalenderåret. Der var ingen indvendinger fra 

bestyrelsen vedr.  

 

5. 19.45 – 20.15: 5./6.-klasse samlæsning færdig – Hvad skal der ske derefter? Troels 

orienterer om de forhold der tages i betragtning samt de muligheder der foreligger. 

Bestyrelsen bidrager med indspil til Troels’ beslutning.  

Debat om scenarie for 25/26, forældreorientering om denne samt tildelingsmodel. Hvordan 

kan vi melde noget ud før tildeling er meldt ud? 

Debattens kredsede sig især over, hvordan vi undgår, at nuværende 5. årgang, som er meget 

lille, bliver efterladt alene. 

Det besluttedes at indkalde forældrene i den samlæste klasse til orienterede møde, hvor 

tankerne baseret på den nuværende tildelingsmodel forelægges. Det bemærkes dog, at der i 

den kommende tid vil blive kigget ind i den eksisterende tildelingsmodel og efter al 

sandsynlighed vil der ske ændringer i modellen. 

 

6. 20.15 – 20.45: Gennemgang af princip for undervisningens indhold og organisering 

med henblik på vurdering af evt. behov for justering - UDSAT 

 

7. 20.45 – 21.00: Diverse & næste møde (Dialogmøde med BUU onsdag d. 23. Oktober 

klokken 19-21 & 26. November 19-21, samt gennemgang af trivselsmåling og tiltag på 

efterfølgende møde) Dialogmødet er flyttet fra oktober til november.  

 

8. EVT. Trivsel målingerne har været på teammøderne i indskolingen og på mellemtrinet. Det 

kommer på møderne igen.  

 

 


